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Hallo College en B&W, 
 
Weet niet hoe ik jullie anders kan benaderen, dan via deze weg.
Na de beelden in de media te hebben gezien over vluchtelingen families die worden opgevangen in grootschalige, 
koude opvang met kleine kinderen.
Ook nog van mensen die in Afghanistan onze militaire hebben geholpen zodat zij veilig hun werk konden doen.   
Dacht ik, het is toch beschamend dat een stad als Weert, die een oude kazerne heeft leeg staan, dat we daar niet wat 
gezinnen zouden kunnen opvangen. 
Ik snap na een langere tijd hier de vluchtelingen te hebben opgevangen en alle shit die daar over gezegd en 
geschreven is ,dat er misschien weinig animo voor is. 
Maar gezinnen opvangen, en dan maar in niet al te grote aantallen, dat zou toch wel door Weert geregeld kunnen 
worden. 
Denk dat Weert ook een mooie sier maakt. Denk dat daar ook wel bredere steun voor de te vinden is in Weert. 
Als iedere stad zijn verantwoordelijkheid neemt moeten we dit toch kunnen regelen. 




